

ZH66 混凝土表面纳米修复结晶胶

ZH66 Nanocrystal glue for concrete surface mending

产品概述

ZH66 混凝土表面纳米修复结晶胶是一种专门作用于水泥基面上的涂料，适用于工程初期水泥地面的封闭处理，增强基层强度，防止跑沙现象，以便于后期防水材料的施工。

Description

ZH Nanocrystal glue for concrete surface mending is a kind of coating for concrete and cement surfaces. It is used for sealing treatment on the concrete and cement surface at the early stage of construction to reinforce the strength and to prevent sand from blowing away to protect the following construction.

产品分类

产品分为浓缩型（产品代号：ZH6601）和普通型（产品代号：ZH6602）。

Types

There two types, one is Type Concentration (ZH6601), Type General (ZH6602).

产品特点

1. 封固基层，防止起灰跑沙。
2. 粘结牢固，杜绝墙地面空鼓脱落等问题。
3. 渗透性强，施工简单，开盖即喷。

Features

1. Sealing the surface to prevent the sand from blowing way;
2. Strong adhesion, prevent the swelling, dropping and other problems;
3. Good permeability and easy application.

施工用量

- 1 公斤 ZH6601 混凝土表面纳米修复结晶胶可施工 5-8m²。
1 公斤 ZH6602 混凝土表面纳米修复结晶胶可施工 3-4m²。

Consumption

- 5-8m² can consume 1kg ZH6601.
3-4m² can consume 1kg ZH6602.

注意事项

1. ZH6601 需严格按照配比稀释。
2. 应在 5-30℃ 温度下施工，开桶后未使用完需密封保存。
3. 本产品干燥时间因环境温度以及通风条件的不同而缩短或延长。
4. 请在使用中始终佩戴防护工具，如不慎沾染眼部，请立即用清水冲洗并寻求医护。
5. 施工前，请仔细阅读施工说明，以获得可靠满意的施工效果。

Notes

1. ZH6601 need be diluted in strict accordance with proportion.
2. Construction under the temperature of 5-30℃, and seal preservation for the non-used up part.
3. The dry time is shorten or prolonged as the environmental temperature and atmospheric

conditions.

4. Please wear protective gear at all times. Please rinse and seeking medical immediately if it is in your eyes.

5. Before the construction, please read the manual.

泰山之诺。一岩九鼎

泰山之诺。一岩九鼎

泰山之诺。一岩九鼎